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P r o t o k ó ł   Nr   BRM.0002.3.2020 

XXII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 lutego 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 28 lutego  2020 r. o godz. 13:30 

Zakończono o godz. 16:07 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył   Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Karolina Cichocka 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, Burmistrza – Pana Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Panią Sylwię Wieloch. Powitał Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Olecku, 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, prezesów spółek, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów oraz 

mieszkańców biorących udział w sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, iż 12 grudnia w Olsztynie odbyła się doroczna Gala Warmińsko-Mazurskiego 

Związku Sportowego. Gmina Olecko w kategorii Miast i Gmin zajęła 2 miejsce.  

Na ten sukces zapracowały oleckie szkoły w poszczególnych kategoriach: 

 

 Kategoria Miasta i Gminy – Igrzyska Dzieci (klasy VI i młodsze) 

III miejsce – Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku (Dyrektor – 

Lucyna Sadowska, reprezentacja nauczycieli wychowania fizycznego: Dariusz 

Dźwilewski, Wojciech Rejterada, Artur Szarnecki, Zbyszek Polakowski), 

V miejsce – Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku 

(Dyrektor – Eligia Bańkowska, reprezentacja nauczycieli wychowania fizycznego: 

Kamil Szarnecki, Adam Wyszyński, Maciej Mularczyk, Krzysztof Dawidziuk). 

 Kategoria Miasta i Gminy – Igrzyska Dzieci (klasy VII-VIII) 

II miejsce – Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku (Dyrektor 

– Barbara Taraszkiewicz, reprezentacja nauczycieli wychowania fizycznego: Beata 

Kozłowska, Alina Kalinowska, Tomasz Borowski, Maciej Mularczyk), 
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III miejsce – Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku (Dyrektor – 

Lucyna Sadowska, reprezentacja nauczycieli wychowania fizycznego: Dariusz 

Dźwilewski, Wojciech Rejterada, Artur Szarnecki, Zbyszek Polakowski). 

 Rozgrywki Moje Boisko Orlik – w kategorii Miast i Gmin – Igrzyska Dzieci (klasy VI 

i młodsze) 

I miejsce – Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku (Dyrektor – 

Lucyna Sadowska, reprezentacja nauczycieli wychowania fizycznego: Dariusz 

Dźwilewski, Wojciech Rejterada, Artur Szarnecki, Zbyszek Polakowski). 

 W kategorii Miast i Gmin – Igrzyska Młodzieży Szkolnej 

I miejsce – Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku (Dyrektor – 

Lucyna Sadowska, reprezentacja nauczycieli wychowania fizycznego: Dariusz 

Dźwilewski, Wojciech Rejterada, Artur Szarnecki, Zbyszek Polakowski). 

Zaprosił: 

1. Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, 

2. Dyrektora SP Nr 1 w Olecku – Eligię Bańkowską, 

3. Dyrektora SP Nr 2 w Olecku – Barbarę Taraszkiewicz, 

4. Dyrektora SP Nr 3 w Olecku – Lucynę Sadowską wraz z nauczycielami. 

 

Burmistrz Olecka złożył gratulacje i podziękowania dyrektorom i nauczycielom. 

Wymienionym osobom zostały wręczone puchary i dyplomy. 

Natomiast Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 

wręczyli Burmistrzowi Olecka puchar Warmińsko-Mazurskiego Związku Sportowego  

za zajęcie II miejsca Gminy Olecko w kategorii Miast i Gmin. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Paweł Giełazis 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Grzegorz Kłoczko 

9. Anna Kaczor 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Alicja Nowik 

13. Wacław Olszewski 

14. Marian Prusko 

15. Wojciech Rejterada 

16. Marcin Roszko 
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17. Alicja Stefanowska 

18. Grzegorz Wróblewski 

19. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

5. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Olecku, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku, 

c) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli, 

d) sposobu ustalania cen i opłat oraz zasad i trybu korzystania z obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Olecko, 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku, 

f) wniesienia skargi do sądu na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029, 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 13 zarządzeń, które zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 
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Radny Janina Anuszkiewicz 

zapytała o przenoszenie dzieci z Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku 

do szkół podstawowych w związku z remontem budynku. Zgłosiła, iż rodzice  

są zniesmaczeni sytuacją, gdyż nie odbyły się spotkania informacyjne. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na temat spotkań z rodzicami i remontu przedszkola. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

na prośbę mieszkańców poprosił, aby konspekt dotyczący planowanych inwestycji w sieć 

ciepłowniczą oraz jego zakresu umieścić w Biuletynie Informacji Publicznej i dostarczyć  

do biura Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

potwierdził, iż informacja zostanie przygotowana. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radny Renata Małgorzata Maciąg 

poinformowała, iż wspólnie z Przewodniczącym Zarządu Osiedla Lesk w Olecku 

zorganizowała spotkanie informacyjne na temat profilaktyki cukrzycy. Podziękowała Pani 

Alicji Nowik za przeprowadzenie ciekawych zajęć.  

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radni nie składali oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 
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Mieszkanka Olecka – Krystyna K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

 zapytała, czy prawdą jest, że Burmistrz Olecka jest we władzach „Związku 

Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” i czy jest możliwość sprzedaży sprzętu 

linii sortowniczej; 

 nie otrzymała odpowiedzi na pytanie, na jakim etapie jest sprawa ewentualnej budowy 

wież telekomunikacyjnych; 

 zwróciła się z prośbą do Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa o interwencję w sprawie bezpieczeństwa pod wiaduktem  

na ul. Ełckiej, chodzi o wysokie krawężniki; 

 oznajmiła, iż swego czasu była odprowadzana składka w wysokości 25,00 zł  

od każdego mieszkańca na służbę zdrowia. Zapytała, czy nadal to funkcjonuje. 

Ponadto prosiła o sprawdzenie informacji, czy olecki szpital jest w nocy otwarty. Jeśli 

tak jest, to w jej ocenie stwarza to zagrożenie dla pracowników i pacjentów szpitala  

i poprosiła o interwencję w tej sprawie; 

 zapytała, ile środków pozyskał Pan H.T., jako Zastępca Burmistrza podczas całej 

swojej kadencji; 

 zapytała Radnego Wacława Olszewskiego, czy wiedział, iż Wojewoda Warmińsko-

Mazurski ma najwięcej do powiedzenia w naszej gminie w kwestii żwirowni i czy  

na etapie budowy wiaduktów było wiadomo, czemu one będą służyć; 

 zwróciła się z prośbą o lepszą współpracę radnych. 

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

zabrał głos w następujących sprawach: 

 nawiązując do informacji międzysesyjnych Burmistrza odnośnie remontu dróg poddał 

pod rozwagę wykorzystanie destruktu, gdyż żwirowanie po opadach deszczu nic  

nie da; 

 mieszkańcy Świder chcą wiedzieć, dlaczego nie została zakupiona wiata 

przystankowa; 

 odnośnie środków finansowych, które miały wpłynąć do gminy po budowie linii 

elektroenergetycznej poddał pod rozwagę, aby te środki przeznaczyć na remonty dróg 

w obrębie Sołectwa Świdry i Dzięgiele. 

 

Mieszkanka Olecka – Anna D.  

zabrała głos w sprawie wniesionego protestu przez mieszkańców w dniu 6 lutego  

br. dotyczącego ewentualnego powstania żwirowni. Od Geologa Wojewódzkiego 

województwa warmińsko-mazurskiego mieszkańcy otrzymali informację, iż w studium 

należy ujawnić złoże żwiru. Jednak ani marszałek ani wojewoda nie są w stanie podjąć tej 

decyzji za gminę, gdyż złoża znajdują się na działkach prywatnych.  

Gmina Olecko posiada walory turystyczne i sportowe, chciała wiedzieć, czy powstanie 

żwirowni pozwoli gminie rozwijać się w tym kierunku.  

Zapytała, czy gmina nie będzie musiała zwrócić środków, które pozyskała na dofinansowanie 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowana przestrzennego obejmującego teren 

potencjalnej żwirowni i czy będą poniesione dodatkowe koszty związane ze zmianą planu. 

Wskazała na zwiększenie natężenia ruchu w mieście ze względu na obciążenie obwodnicy  

i jej niszczenie oraz ryzyko utraty środków unijnych pozyskiwanych na rozwój turystyki. 

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U. 

zwrócił się do Komendanta Powiatowego Policji w Olecku o egzekwowanie przestrzegania 

znaku na ul. Zamostowej.  

Zwrócił uwagę, iż w systemie informacji przestrzennej jest uwidoczniona przekroczona linia 

zabudowy budynku przy ul. Zamostowej. 
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Radny Janina Anuszkiewicz 

zapewniła, iż radni w większości są przeciwko powstaniu żwirowni i podjęli pewne działania, 

które wymagają jeszcze konsultacji prawnej. 

 

Mieszkanka Olecka  

zapytała radnego Wacława Olszewskiego, który pełnił funkcję Burmistrza Olecka w latach, 

gdy była budowana obwodnica, kto wyznaczał umiejscowienie mostów na obwodnicy.  

Od strony Gołdapi są dwa mosty o nośności 40 t, dalej są dwa o nośności 35 t. 

 

Radny Wacław Olszewski 

udzielił odpowiedzi na pytania mieszkanek Olecka. 

 

Mieszkanka Olecka  

zapytała, czy w tamtym czasie Rada Miejska miała cokolwiek do powiedzenia w sprawie 

umiejscowienia mostów i skrzyżowania z drogą wojewódzką w stronę Giżycka. 

 

Radny Wacław Olszewski 

odpowiedział na pytanie mieszkanki.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Wioletta Dorota Żukowska 

odniosła się do wypowiedzi mieszkanki odnośnie współpracy radnych. 

 

Mieszkaniec Olecka – Adam G. 

zapytał, Przewodniczącego Rady Miejskiej, czy istnieje możliwość odczytania pisma  

z pytaniami mieszkańców, które zostało złożone dzisiaj. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odpowiedział, iż skonsultuje treść z radcą prawnym i udostępni do wglądu wszystkim 

radnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszanych spraw i zapewnił, iż szczegółowe odpowiedzi zostaną udzielone 

na piśmie. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady i przypomniał, że sesja jest nagrywana. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż Radny Janina Anuszkiewicz złożyła wniosek o przeniesienie z Komisji 

Statutowej do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

podziękował Pani Janinie Anuszkiewicz za pracę w Komisji Statutowej. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej 

w Olecku. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.12.2020 

w załączeniu 

 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował iż powód zmiany podał przy poprzednim projekcie uchwały. 

Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  
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PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.13.2020 

w załączeniu 

 

 

c) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania 

związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.14.2020 

w załączeniu 

 

 

d) sposobu ustalania cen i opłat oraz zasad i trybu korzystania z obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Olecko  

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie sposobu ustalania 

cen i opłat oraz zasad i trybu korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 sposobu ustalania cen i opłat oraz zasad i trybu korzystania z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej Gminy Olecko.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie sposobu ustalania cen i opłat oraz zasad i trybu 

korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.15.2020 

w załączeniu 

 

 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

przedstawiła opinię Komisji, która jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 2 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 5 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.16.2020 

w załączeniu 
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f) wniesienia skargi do sądu na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) przy 3 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi  

do sądu na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wniesienia skargi do sądu na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Paweł 

Giełazis, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Janina Anuszkiewicz, Anna Kaczor. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wniesienia skargi do sądu na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.17.2020 

w załączeniu 

 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 4 głosach za i 4 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 5 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029.  
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.18.2020 

w załączeniu 

 

 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 3 głosach za i 5 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) przy 2 głosach za i 2 głosach  

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała  

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2020 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Anna Kaczor 

zwróciła się z prośbą, aby wzorem lat ubiegłych, w uzasadnieniu do projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu gminy szczegółowo podawano, z którego działu, rozdziału  

i paragrafu zmniejsza lub zwiększa się środki finansowe i gdzie je się przenosi. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż zostanie to wzięte pod uwagę. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zapytała, na jakim etapie jest realizacja zadania rozbudowa monitoringu miejskiego  

w Olecku, co jest zrobione, za ile, jakie są plany i za jaką kwotę. Prosiła o udzielenie 

odpowiedzi na piśmie. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań i uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 11,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.19.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 
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Do punktu 8 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

na prośbę mieszkańców poddała pod rozwagę ustawienie kamery w sali konferencyjnej w taki 

sposób, aby obejmowała również kierowników wydziałów urzędu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XXII Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


